
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 27. 12. 2012 
 

Přítomni:  

Zastupitelé obce:  

Ing. Vladimíra Sýkorová, Jiří Machačka, Kateřina Šertlerová, Ludmila Szőllosová, Jiří 
Levý, Hana Vovsová DiS, Andrea Zoulová 
Zastupitelstvo v počtu sedmi členů usnášení schopné. 
Veřejnost: 10 osob 

Zapisovatelka: A.Zoulová, ověřovatel zápisu: Jiří Levý 
 
Začátek v 19:00 Konec v 20:40 
 

Program:  

 
1. Rozpočtové opatření č.5 

2. Projednání a schválení rozpočtu obce na rok 2013 

3. Stanovení závazných ukazatelů pro MŠ 

4. Projednání a schválení rozpočtu Svazku obcí Dolní Povltaví na rok 2013 

5. Inventarizace 

6. Obecně závazná vyhláška o místních poplatcích 

7. Různé, diskuse 

 

1.Rozpočtové opatření č.5  

    - vyrovnání příjmů a výdajů rozpočtovým opatřením 

    - příjmy 308 612,50 Kč 

      pohyblivé změny příjmů např. vstupné z muzea, příjmy z kultury, příjmy z pronájmu     
nebytových prostor, příjmy z prodeje propagačních předmětů, daně z nemovitosti atd. 

    - výdaje 513 684,50 Kč 

      pohyblivé změny výdajů např. el.energie a služby přívozu, výdaje na žáky, nákup 
propagačních předmětů, výdaje na kulturu, výdaje na veřejnou zeleň a služby,  

    - rozdíl 205 072 byl uhrazen z úspor minulých let  

Hlasování o schválení rozpočtového opatření č.5 

PRO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

 

2. Projednání rozpočtu na rok 2013   

- komunální odpad se nemění, příjmy daní z nemovitosti, plánované výdaje na 
kulturu se snížili, výdaje na volný čas mládeže 50 000, výdaje pro sportovce 20 000, 
výdaje na autobusovou dopravu 120 000, výdaje na přívoz 50 000, výdaje na 
komunikace 50 000, odvádění a čištění odp. vod, podrobnosti viz. rozpočet (k 
dispozici na OÚ nebo na webových stránkách) 

Podněty občanů :  
Proč se nepočítá v rozpočtu na rok 2013 s rekonstrukcí kabin, když v původní 



smlouvě je uvedeno, že po přepsání objektu kabin na obec, budou následně 
zrekonstruovány. 

Vysvětlení zastupitelstva: 
Obec se zabývala kabinami, tím, že nechala vypracovat projekt na rekonstrukci kabin 
a podala žádost o dotaci z Programu obnovy venkova (ministerstvo zemědělství). 
Dotaci obec, bohužel, neobdržela. V roce 2012 zastupitelstvo rozhodlo o realizaci 
rekonstrukce ulice U Vodojemu, která byla plánovaná dříve než kabiny. Důvodem této 
investice byli opakované stížnosti občanů na špatný stav ulice. Na konci roku 2012 se 
objevila naděje, že by obec mohla (možná) koupit objekt uprostřed obce – čp. 16. Na 
případnou koupi by si obec musela vzít u banky úvěr. Z tohoto důvodu zatím nebyly 
zahrnuty do rozpočtu roku 2013 žádné větší investice, než bude jasné, jestli lze či 
nelze získat čp. 16. Další z důvodů je, že v případě, získání čp. 16 by budoucí sál 
sloužil i cvičení (jako v minulosti) a tudíž by se kabiny nemusely příliš rozšiřovat o 
prostory na cvičení. Zastupitelé předpokládají, že realizace rekonstrukce kabin bude 
možná i v blízké době, pokud by se podařilo prodat pozemky v lokalitě 1/6. 
Diskuse, jestli zařadit doplatek za rekonstrukci ulice U Vodojemu do r. 2012 nebo až 
do r. 2013. Zastupitelstvo se dohodlo, že doplatek cca 800 000 zahrne až do roku 
2013, kdy bude dílo převzato, zkontrolováno, bude jasný přesný doplatek a bude se 
skutečně platit. Změna rozpočtu se bude řešit rozpočtovým opatřením.  

Diskuse o financování sportovců. Zastupitelé navrhli schválit dotaci stejnou jako 
v loňském roce, tj. 20 000 Kč na rok 2013. SK žádalo o 40 000. Zastupitelé neměli 
potřebné podklady pro schválení vyšší částky, resp. nebyl navýšen např. počet akcí 
pořádaných SK, nebylo konkrétně doloženo, na jaké účely je žádáno více peněz. 
Zastupitelé nicméně přislíbili, že pokud SK zorganizuje další konkrétní sportovní akce 
nebo založí nový sportovní oddíl (zejména pro děti) je ochotno částku navýšit.  

Z řad občanů zazněl návrh na vypracování menšího strategického plánu obce, 
zejména plánovaných investičních akcí. Aby občané věděli priority rozvoje obce a 
možnosti financování. Hovořilo se o vypracování plánovaných investic ve dvou 
variantách: 

1. Varianta, kdy by byla možnost získat koupí nebo vydražením objekt č.p16  

2. Varianta, kdy by obec výše uvedený objekt nezískala 

Starostka zastávala názor, že by bylo rozumnější počkat s vypracováním až po 
vyřešení situace kolem čp. 16, tzn. v horizontu cca 2-3 měsíců.  

Hlasování o schválení rozpočtu na rok 2013 

PRO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 1 

 

3.Stanovení závazných ukazatelů pro MŠ 

 Školka obdrží částku stejnou jako v loňském roce 220 000 Kč. Zastupitelé neměly 
potřebné podklady, proto závazné ukazatele nebyly stanoveny, schvalování se odložilo na 
další nejbližší schůzi.  

4.Schválení rozpočtu Svazku Dolní Povltaví 

 Starostka seznámila přítomné s rozpočtem Svazku obcí Dolní Povltaví, jehož je 
obec členem. (Rozpočet viz webové stránky obce nebo na OÚ). Roční příspěvek obce činí 
cca 3000,- Kč. 

Hlasování o schválení rozpočtu Svazku obcí Dolní Povltaví na rok 2013 

PRO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
5. Jmenování inventarizační komise 



          Starostka jmenovala do inventarizační komise paní Katku Šertlerovou, paní 
Ludmilu Szőllosová a paní Petru Šaňkovou.   

6. Obecně závazná vyhláška o místních poplatcích 

      č.1/2012 - změna vyhlášky o provozu výherních hracích přístrojů, oddíl 4 se ruší 

Hlasování o schválení vyhlášky č.1/2012 

PRO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

7. Různé, diskuse 
        - návrh občanů aby se požadovala rekonstrukce vodovodního řádu 

Starostka bude opět jednat o možnostech rekonstrukce. O výsledku budou občané 
informováni. 

- Další návrh občanů, aby se vyčistilo veřejné osvětlení, které málo svítí. Starostka 
zjistí technické možnosti u pana Tintěry, který veřejné osvětlení v případě potřeby 
opravuje.  

 
 
 
 
Zapsala: Andrea Zoulová 
 
 
Zápis ověřil: Jiří Levý  
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